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1. Opening en mededelingen 
 

2. Korte terugblik op vorig overleg en terugkoppeling van de werkgroep 14 mei 
i. Stakeholders geïnformeerd over de voortgang van de werkgroep en het belang van een 

goede en heldere communicatie met de bewoners van het gebied. Om de participatie zo 
optimaal mogelijk te laten verlopen, staan alle beschikbare documenten openbaar op 
www.wijinvught.nl. 

ii. Terugblik op de werkgroep bijeenkomst van 14 mei. De sfeer binnen de werkgroep is 
prettig. Er is door deelnemers actief gezocht naar beelden van vroeger over het gebied. 
Bij veel deelnemers zijn er fijne herinneringen aan het ‘Kraaiengat’. 

 

3. Inventarisatie kansen en opgave van het gebied/ 4. Brainstorm toekomstbeeld 
Agendapunt 3 en 4 zijn gelijktijdig aan bod geweest.  

i. Het Waterschap de Dommel heeft een presentatie gemaakt. Deze was als bijlage 
bijgevoegd aan de agenda.  

i. Dit gebied bevindt zich hoofdzakelijk op de flank. Dat betekent dat het doel is 
water vast te houden om verdere verdroging tegen te gaan en hierdoor minder 
beregening nodig is. 

ii. Indien het waterpeil omhoog gezet zou worden is er nog geen beeld bij welke 
teelten passend zouden zijn voor het gebied. 

iii. Er is hoogte verschil in het gebied. De modellen van het waterschap geven aan 
dat bij extreem hoogwater delen van het gebied last van water hebben. De 
vraag van het Waterschap is of de bewoners dit in 1995 ook zo ervaren 
hebben.  

iv. Op kaarten is te zien dat daar waar het gebied wat lager ligt daar ook veel 
ontsluiting van sloten is.  

ii. Brabants Landschap geeft een toelichting bij de presentatie. Ook deze powerpoint zat bij 
de stukken van het overleg. 

i. Er is een natuurbeheerskaart, daarop is een codering aangegeven. Deze 
codering laat zien dat er sprake zou zijn van productie/droogbos van 
naaldbomen langs beiden zijden van het gebied. De vraag van BL is of dat dit 
volgens de bewoners ook zo is? 

ii. De EVZ(ecologische verbindingszone) ligt nu aan de zuidkant van het gebied. 
De ligging is op gemeentelijke grond. Dat en het gegeven dat er nauwelijks 
sprake is van een groenstrook, geeft aan dat de EVZ (nog) niet als dusdanig is 
ingericht. 

iii. BL zou graag van de bewoners willen weten welke doelsoorten zij hebben 
gezien bij deze  EVZ. Zou de werkgroep daar een beeld van kunnen schetsen? 

iv. Opgemerkt wordt om tijdig aandacht te hebben voor subsidiegelden tbv 
natuurontwikkeling.  

http://www.wijinvught.nl/


 

iii. Provincie Noord-Brabant 
i. Zij hebben geen concrete kaders voor het gebied, echter zij zien wel door de 

presentaties van BL en het Waterschap dat er middels de EVZ een soort van 
structuur komt voor het gebied. Zij geven als advies mee om verder te 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn als de EVZ een “kapstok” wordt voor 
het gebied en daarmee eventuele verrommeling van het gebied wordt 
tegengegaan. 

ii. Er wordt tevens opgemerkt dat eventueel saneren van bedrijven gepaard gaat 
met financiële middelen en/of ruimtelijke ontwikkeling. Indien deze laatste 
nodig is, kan de provincie hier ruimtelijk over mee denken.  

 
Afgesproken is: 
- Gemma en Jeanette de vragen van het Waterschap en Brabants Landschap inbrengen in het 

werkgroep overleg; 
- Brabants Landsvraag navraag gaat doen voor welke doelsoorten een EVZ in het gebied gewenst is 

en waar deze EVZ aan moet voldoen; 
- In het volgende overleg we op basis van de opgehaalde informatie uit de stakeholders en 

werkgroepoverleggen we komen met een eerste schets(en) voor het gebied om meer verdieping in 
de discussie te krijgen. 

 

4. Afsluiting  
Er zijn geen verdere punten of vragen voor de rondvraag.  


